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Årsmelding for ungdomsutvalget 2009 
 
Utvalget har i perioden bestått av: 
Ingvar Brohaug – leder 
Jan Erik Bjørn 
Geir Inge Steien  
 
Trening innendørs og utendørs: 
Treninga startet opp igjen i desember med trening på tirsdager for de yngre. Det har gjennom vinteren 
vært satt opp 4 treningsgrupper med 6-7 stk på hver gruppe. I starten var de 2 første gruppene 
forbeholdt skyteskolen. Det ble en liten pause i treningen mellom den sene påsken og 1. mai. 
Treninga fortsatte da på 100m med 2 grupper, og gikk mer eller mindre sammenhengende utover 
våren og sommeren, med forholdsvis bra oppmøte noen ganger.  
 
Det har ofte vært en kveldsfinale der den skytteren med dårligste skudd får gult kort. Når en får 2 gule 
kort er det slutt, og en skytter vil til slutt stå igjen som vinner. Dette har vært populært.  
 
Skyteskole: 
Også i år har vi hatt skyteskole som startet i januar. Opplegg gikk over 5 kvelder. 9 skyttere deltok, og 
hovedinstruktører har vært Ingvar og Geir Inge. Etter fullført skyteskole fikk disse et tilbud om å være 
med de ordinære treningsgruppene utover sesongen. Jeg ser at det hadde vært bedre at oppstarten 
hadde vært i desember slik at de også hadde blitt med på noen 15 m stevner.  
 
Avslutning: 
Neste sesong vil noen av aspirantene legge vekk anlegget, og rykke opp i rekruttklassen. Vi håper at 
vi de neste årene får mange skyttere som kan delta, og sette preg på lokale stevner. Neste år er det 
også LS i Elverum, og tror at vi der kan stille med skyttere i alle rekruttklassene.  
 
Styret vil til slutt gratulere alle ungdomsskytterne med innsatsen i 2009, og ønsker lykke til med en ny 
begivenhetsrik sesong. 
 
 
Alvdal 03.11.09 
 
For ungdomsutvalget 
 
 
Ingvar Brohaug – leder 


